

**CORPORATE EVENT NOTICE:** Cours de référence technique des actions Edenred  
**EDENRED**  
**PLACE:** Paris  
**AVIS N° :** PAR\_20100701\_03566\_EUR  
**DATE:** 01/07/2010  
**MARCHÉ:** Euronext Paris

**Suite à la publication des avis PAR\_20100611\_03118\_EUR et PAR\_20100630\_03538\_EUR**

Le cours de référence technique pour l'action Edenred, communiqué à Euronext Paris S.A. par Accor et Edenred après avis de leurs banques-conseils Citigroup Global Markets Limited, Crédit Agricole Corporate and Investment Bank et Deutsche Bank AG pour l'ouverture de la séance du 02/07/2010, est de **11,40 EUR** par action.

Il est rappelé que ce cours de référence technique servira pour la fixation des seuils de réservation à l'ouverture de la séance du 02/07/2010 et au calcul de la performance du jour de l'action Edenred. Le cours de référence technique ne préjuge en rien du cours auquel pourrait se négocier l'action Edenred.

Conditions d'ouverture des négociations le 2 juillet 2010 :

- Pré ouverture du carnet d'ordre central : **07h15 (heure de Paris)**
- Ouverture : **09h00 (heure de Paris)**
- Cours de référence : **11,40 EUR**
- Groupe de cotation (du 02/07/2010 au 06/07/2010 inclu) : **5**
- Seuils statiques de cotation : fixés à cours de référence +/- 20%.

Si le prix excède les seuils à l'ouverture, le marché est réservé pendant 2 minutes. Le nouveau prix de référence utilisé est alors le seuil précédemment atteint (seuil haut ou seuil bas). Après cotation du premier cours, la cotation s'effectuera selon les règles habituelles du continu en matière de seuils.

Cotation :

Libellé:	EDENRED	Code Euronext:	FR0010908533
ISIN:	FR0010908533	Mnémonique:	EDEN

\*\*\*\*\*

**CORPORATE EVENT NOTICE:** Technical reference price of Edenred shares  
**EDENRED**  
**LOCATION:** Paris  
**NOTICE:** PAR\_20100701\_03566\_EUR  
**DATE:** 01/07/2010  
**MARKET:** Euronext Paris

**Following PAR\_20100611\_03118\_EUR and PAR\_20100630\_03538\_EUR**

The technical reference price for Edenred share, communicated to Euronext Paris S.A. by Accor and Edenred following the opinion of their advisory banks Citigroup Global Markets Limited, Crédit Agricole Corporate and Investment Bank and Deutsche Bank AG for the opening of the trading session of July 2, 2010, is **EUR 11.40** per share.

It is reminded that the technical reference price will be used for the purpose of setting the reservation thresholds for the opening of the trading session of July 2, 2010 and the determination of the Edenred share price performance. The reference price shall have no bearing on the price at which the Edenred share may trade.

Trading opening conditions on 2/07/2010:

- Pre-trading commences : **7:15 am (CET)**
- Trading commences : **9:00 a.m. (CET)**
- Reference price : **EUR 11.40**
- Trading group (from 02/07/2010 to 06/07/2010 inclusive) : **5**
- Trading thresholds : **reference price +/-20%**

If the price is outside the trading thresholds, the market will be reserved during 2 minutes. The new reference price used will be the threshold (up or down) reached previously. Once an initial share price has been quoted, trading shall comply with standard rules applicable to thresholds.

Quotation:

Product name:	EDENRED	Euronext code:	FR0010908533
ISIN:	FR0010908533	Symbol:	EDEN

\*\*\*\*\*